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Romani 14: 7-8 “Într-adevăr,nici unul din noi nu trăieşte pentru sine, şi nici unul din noi nu moare 
pentru sine. Căci dacă trăim, pentru Domnul trăim, şi dacă murim, pentru Domnul 

murim. Deci, fie că trăim, fie că murim, noi sântem ai Domnului” 
 
 
         Fiecare dintre noi trăim pentru ceva sau cineva. Întrebarea este pentru cine, sau pentru ce?  
        –Aceasta depinde din care fel de viaţă, sau de ce fel de natură sântem noi călăuziţi. Să vedem ce spune 
Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
 
 Voi ştiţi, Dumnezeu a creat omul pentru a se realiza, pentru aceasta a fost creat omul. Şi prin toată viaţa lui, el 
încearcă să atingă ceva (un scop) (să se realizeze în vre-un fel). Şi aceste scopuri, motivul pentru care el încearcă aceasta, 
este pentru că el a fost proiectat (făcut) să facă aceasta. Dumnezeu l-a făcut în felul acela. Dar problema este, în aceste 
scopuri, el încearcă să facă ceva prin el însuş (de unul singur). Şi acolo este unde el face greşala lui şi intră în probleme. 
 Acum, la început, Geneza, care este capitolul sămânţă al Bibliei, noi aflăm acolo că atunci când Dumnezeu a 
creat omul, El l-a făcut în felul în care El ştia că el va fi (trebuia să fie). Şi el niciodată nu putea să fie un proiect mai mare 
decât este el. Când El a început să creeze viaţa, El a făcut-o începînd de la viaţa de jos, care este, mai mult sau mai puţin, 
nevertebratele, broaştele, şi către cea mai înaltă viaţă care este omul, care este în chipul şi asemănarea lui Dumnezeu. 
 Şi atunci, în această viaţă, omul a început să atingă nişte lucruri (scopuri- să facă ceva). Dar când el a făcut-o, el a 
început să scoată-L pe Dumnezeu în afară tabloului (să-L lase laoparte). El a început să aibe motive egoiste. Şi noi aflăm 
că nu a durat mult până el a distrus planeta  pe care Dumnezeu l-a pus să stea. El a adus-o în aşa condiţie, încât chiar 
Dumnezeu, Creatorul lui, s-a întristat în înima Lui, că l-a făcut pe om. Şi voi vă puteţi imagina cum S-a simţit Dumnezeu 
când El a văzut chiar creatura pe care El a făcut-o în propria Lui imagine (asemănare), şi i-a dat stăpânire pe pământ, şi El 
l-a făcut ca să facă ceva pentru El, şi iată că el (omul) a întors toată puterea şi tăria (care I-au fost date) înspre dorinţe şi 
scopuri egoiste (Coloseni 1: 16-17  şi Romani 11: 36).  
 După cum noi putem citi în Filipeni 2: 21): “ Toţi ceilalţi caută foloasele lor, şi nu ale lui Isus Christos” 
 Şi atunci noi aflăm, nu a durat mult după ce Dumnezeu a dat o lecţie omului în acel timp, prin distrugerea întregii 
lumi cu apă, aşa cum ne spune Biblia că El a inundat pământul, şi a distrus totul înafară de o rămăşiţă pe care El a lăsat-o, 
care a fost, Noe cu familia lui (Gen.6 şi 7). Şi chiar imediat ce el a ieşit din această mare lecţie… Doar se părea că omul 
nu a putut învăţat nimic, doar prin cea grea. Noi aflăm aceasta chiar şi în copii noştri; noi trebuie să-i pedepsim, de multe 
ori, sever chiar, ca să-i facem să înţeleagă. Se pare că omul este în el însuş un eşec, de la început. Când el a pierdut 
părtăşia cu Dumnezeu, el a început o cale a lui însuş; el nu a mai depins de Dumnezeu. Şi când Dumnezeu l-a învăţat pe 
el lecţia ce se întâmplă când încearcă să face ceva singur, aceea că lucrările lui toate ajung la distrugere, imediat noi aflăm 
că ei merg din nou după aceea, chiar jos să facă ceva din nou. Şi Biblia ne spune că ei şi-au construit un turn, şi că ei 
voiau să se urce pe el sus la ceruri, fără ca ei să vină pe calea rânduită de Dumnezeu pentru ei (Gen 11: 1-9). 
 Şi oamenii pot face ceva mai bine dacă ei se unesc împreună. Acum, dacă tu iei un om singur, puterea lui este 
limitată la un singur om. Doi oameni fac de două ori atâta putere. Patru oameni fac de patru ori atâta putere. Şi Dumnezeu 
ne vrea pe noi să fim unul (una). Dumnezeu a făcut omul să fie unul, şi scopurile noastre ar trebui să fie una, şi obiectivele 
noastre ar trebui să fie una, şi planurile şi lucrările noastre ar trebui să fie una. El doar a făcut-o (proiectat) în felul acesta. 
 Şi noi aflăm că imediat după distrugerea antedeluviană, că omul a încercat din nou să meargă pe cont propriu. 
 Şi de fiecare dată când se întâmplă lucrurile acestea, Duhul Dumnezeului celui viu se luptă cu carnea, încercând 
să scoată omul de la aceste lucruri individuale, personale, încercând să scoată omul din motivele şi obiectivele lui egoiste, 
către un plan pe care Dumnezeu l-a aşezat. Şi atâta timp cât omul lucrează după planul lui propriu, el va avea eşec. Şi 
omul poate face ceva bun (corect), când el se întoarce la planurile motivele şi obiectivele corecte, şi aceasta este conform 
cu planul lui Dumnezeu pentru el. Şi orice altă fundaţie este pe nisipuri mişcătoare (Evr.3: 18-19/4: 1-11/1Cor.3: 11-15) 
UNITATE - UN DUMNEZEU -O BISERICA  -- JEFF.IN  V-16 N-8  SUNDAY_  58-1221E Par.  17- 24 
 
 {Deci lucrarea fiecărui om va fi adeverită (manifestată), pentru că acea zi o va declara (arăta), pentru că va fi 
descoperită prin foc (1 Corinteni 3: 11-15 şi 2 Corinteni 5: 9-11). 



 Nu ne spune nouă Biblia că: “Noi sântem lucrarea mâinilor Lui, şi am fost zidiţi în Christos, pentru faptele bune 
pe care le-a pregătit Dumnezeu mai dinainte ca să umblăm în ele. (Efeseni 2: 10)  - şi mai departe,  “Dar nouă, 
Doamne, Tu ne dai pacea, căci tot ce facem noi, Tu împlineşti pentru noi”.(Isaia 26 : 12).} 
 
 Fratele Branham vorbeşte despre un lucru foarte interesant (povestind o experienţă): 
 Cineva a venit nu de mult, un grup de oameni, unii dintre ei ascultă aici în această seară, şi eu le spuneam lor, 
“Mergeţi în Kentuky, ţiţeiul este jos acolo”. Eu am ştiut că este, eu am văzut într-o vedenie. 
 Ei bine, Fratele Demas şi aceia nu au mers acolo mult timp. După un timp, în sfârşit, ei au zis… (după ce Texasul 
s-a mutat)… şi ei au zis, “Acum, noi mergem jos”. 
 Eu am zis, “Voi ar fi trebuit să mergeţi cu mult înainte (mai de mult).” Dar ei nu au făcut-o. 
 Demas a zis, “Eu am făcut o mare greşală în aceea, nefăcând aceea, Frate Branham. Eu am zis, “Dacă voi aţi fi 
mers acolo, voi l-aţi fi avut tot”. 
 Ei bine, ei nu ar fi ascultat la aceea. Atunci, înainte de a pleca în acea seară, (din locul unde am luat masa), Duhul 
Sfânt mi-a arătat o mare spărtură în pământ, şi în aceea (spărtură) era plin de ţiţei, şi acele revărsări în Kentuky, erau doar 
mici albii de râu de ţiţei din care ei doar pompau, dar aceasta venea din râul principal. Şi am zis,“Frate Demas, este acolo” 
 Deci ei au mers să caute după el. A zis, “Mergi jos şi spune-ne unde este fântâna de ţiţei.” 
 Eu am zis, “Oh, nu! Nu! Nu!” 
 Vedeţi, noi nu folosim darul lui Dumnezeu pentru uz comercial. Nu! Nu! El putea să-mi spună mie unde era, dar 
eu nu aveam nevoie de aceea. Eu nici măcar nu am avut credinţă destulă ca să-I cer Lui aceasta. Dacă eu aş fi avut nevoie, 
cred că aş fi cerut-o de la El, şi El mi-ar fi spus. Dar mai întâi, vedeţi voi, motivele şi scopurile voastre trebuie să fie 
corecte. Voi trebuie să aveţi un motiv pentru aceasta. Dumnezeu nu vă dă vouă aceste lucruri doar pentru că voi cereţi. Şi 
voi nu puteţi să cereţi în credinţă decât dacă acolo este un motiv real pentru aceea, pentru a fi în voia lui Dumnezeu. 
Vedeţi, dacă voi vreţi să fiţi bine, pentru ce voi vreţi să fiţi bine? Vedeţi, dacă voi vreţi să fiţi vindecaţi, care este motivul 
că voi vreţi să fiţi vindecaţi? Ce îi spuneţi lui Dumnezeu? Ce vreţi voi să faceţi cu viaţa voastră când voi vă obţineţi 
vindecarea? Vedeţi, voi trebuie să aveţi un motiv şi un obiectiv, şi ele trebuie să fie conform voiei lui Dumnezeu. Şi 
atunci este când credinţa vă este descoperită vouă, şi Dumnezeu prin Harul Său suveran pune acea credinţă acolo, atunci 
totul este terminat. 
 Acum, pentru a face acel Cuvânt adevărat, când fraţii s-au dus jos acolo, un ins a mers şi a cumpărat o grămadă 
de material, şi a vândut contracte, înşelându-l pe celălalt în felul acesta. Eu am zis, “Voi vedeţi, aceasta nu va merge”. 
Acum, doar pentru a fece profeţia sigură, în timpul ce o sută de ani aceşti oameni au săpat fântâna lor, ceva om a lovit 
filonul cel mare. Şi aceea este acolo, unsprezece sute de barili de ţiţei în jumătate de zi, sau ceva de felul acesta, încă se 
scoate afară, chiar drept în acel filon principal. Dar, doar pentru  a fi împlinită profeţia, Cuvântul care a fost spus, că 
aceea va fi acolo, ea era acolo. Restul din ele aproape că s-au uscat, aproape peste tot în Kentuky. Mici eleştee, ei pompau 
din ele un timp, şi erau duse.  Numai din acesta se putea trage din abundenţă. 
 Dar din cauza egoismului avut printre ei, obiectivul avut era gresit, semnând o grămadă de material cum că “nu ar 
fi în felul acesta” , când ei au promis că ar face-o pentru Împărăţia lui Dumnezeu, dar se pare că  era pentru ei înşişi. 
 Şi aceasta nu va merge, nici un motiv egoist nu va merge. Motivele şi obiectivele voastre trebuie să fie exact, 
perfect în regulă, atunci voi aveţi credinţă acolo. “Dacă inima nu ne osândeşte, atunci noi avem îndrăsneală” (1Ioan 3: 21) 
Vedeţi, noi trebuie să avem îndrăsneală. “Eu vreau aceasta spre slava şi gloria lui Dumnezeu” Atunci credinţa are un 
canal prin care să se mişte, dar dacă nu, atunci voi aveţi o credinţă mintală, intelectuală, nu o credinţă originală de la 
Dumnezeu. Acea credinţă intelectuală, nu vă va duce pe voi niciunde. Ar putea să vă aducă într-o emoţie, dar nu vă va da 
vindecarea de care aveţi nevoie (pe care o căutaţi). 
 În felul acesta Iov, verificându-se pe el însuş cu credinţa originală pe care Dumnezeu I-a dat-o lui, şi prin care era 
“drept” (neprihănit), şi prin care el a făcut tot ceea ce Dumnezeu I-a cerut lui să facă. Acum, când noi vom merge să se 
facă rugăciune pentru noi, pentru bolile noastre, eu mă întreb dacă noi am făcut tot ceea ce Dumnezeu ne cere nouă să 
facem. Am urmat noi fiecare iotă din Scriptură? I-am dat noi Lui inimile noastre şi vieţile le-am pus în slujba Lui? Ce 
motiv avem noi pentru vindecarea noastră? Acesta este motivul că voi nu puteţi obţine credinţă suficientă, vedeţi, pentru 
că voi nu aţi făcut poate acest lucru faţă de Dumnezeu sincer, din inima voastră. La fel ca şi Ezechia, a dat  lui Dumnezeu 
motivul, el vroia să-şi pună regatul în ordine (Isaia 38: 1-8 / 2 Regi 20: 1-11 / 2 Cronici 32: 24- 33). Şi Dumnezeu a trimis 
profetul Lui înapoi la El, şi i-a spus, şi el a fost vindecat. Dar voi trebuie să aveţi aceste lucruri făcute corect, mai întâi. 
 Deci, îndată ce voi ajungeţi la acele locuri şi ştiţi că v-au fost descoperite vouă prin Cuvântul lui Dumnezeu, prin 
descoperire, prin Cuvântul pe care Dumnezeu îl cere de la voi să-L faceţi, atunci voi aveţi credinţă, credinţă originală. 
AM AUZIT DAR ACUM VĂD -- SHREVEPORT.LA  V-7 N-3  SATURDAY_  65-1127E   Par. 58-70 
 

1. Motivul nostru – (consideraţia, motivul că noi acţionăm şi reacţionăm într-un anume fel) ar trebui să fie: 
a. -a plăcea Tatălui meu Ceresc, în lucrurile pe care eu le fac, le vorbesc şi le gândesc, (Evr.11: 5-6 şi Gen.5: 24) 

în a păzi Cuvântul Său (Ioan 14: 23) – şi noi avem plăcerea Lui numai în Isus Christos (Mat 3:17 şi Mat.17: 5 
, Prov.8: 35). 

b. Orice eu fac sau orice experimentez, ar trebui să fie spre onoarea şi slava lui Dumnezeu, pentru ca El să fie 
glorificat şi înălţat - Isus Christos (Ioan 16: 13-14,  Ioan 3: 30, Prov. 29: 23).  
-Deci orice faceţi, să faceţi spre slava Lui (1 Corinteni 10: 31). 



 Noi sântem făcuţi pentru slava şi gloria Lui şi ar strebui să trăim pentru slavă şi să-L lăudăm pe Dumnezeu 
(Filipeni 1: 9-11 , Isaia 43: 6-7 , Rom. 11:36 , 1Cor.11: 7 , Efes. 5: 27). Noi niciodată nu trebuie să avem un 
motiv egoist, cum ar fi gloria noastră personală, aprecierea, faima, prorpiul beneficiu, drepturile noastre, sau 
să căutăm slava omului, ci noi ar trebui să căutăm slava şi gloria care este numai a lui Dumnezeu şi este cu 
Dumnezeu (1Ioan 5: 41-44 , Ioan 7: 18 , Ioan 12: 41-43 , Gal. 5: 26 , Fil.2: 1-3 , Fil.3: 18-19 , 1Tes.2: 3-8). 

c. Motivele noastre ar trebui să fie dragostea Divină, să ajuţi pe cineva, (Gal 5: 13, Rom14: 7-8 1Tes 2: 3-8). 
d. Să servim pe Isus Christos prin Cuvântul Său, în timp ce noi împlinim voia lui Dumnezeu   (1 Cor.  4: 2 / 
       Rom 14: 17-18 / 2Cor. 6: 1-10 / Col 3: 23-24).  
2. Obiectivul nostru (punctul pe care noi vrem să-l atingem, să-l ţintim, sau să-l vedem împlinit) ar trebui să fie: 
a.    din ce în ce mai mulţi oameni să-L găsească pe Isus Christos, să-l întâlnească personal    (Ioan 17: 3 /  şi 
       2 Cron.15: 15,/ Ier 29: 13 / Prov. 8: 35), cât mai multe suflete pierdute să fie salvate (Col.4: 5-6 / Prov.14: 
25    
       Prov.11: 30 / Prov.24: 11-12), prin a-L avea (obţine) pe Dumnezeu chiar în mâinile lor, şi mai apoi să fie      
       vindecaţi. De aceea noi mărturisim sau predicăm  (Psalm 107: 20) 
b. extinderea (mărirea) Împărăţiei lui Dumnezeu – şi Împărăţia lui Dumnezeu este Duhul Sfânt, şi este făcută    
       vizibil prin Viul Cuvânt al lui Dumnezeu şi este ridicată în oamenii Lui (Luca 17: 20-21 şi 1 Cor. 4: 20) 
c. să primim de la El tot ceea ce putem să primim din Harul Său spre slava Sa – aceasta este moştenirea promisă  

nouă acum în viaţa aceasta (Romani 5: 17-21) – pentru a deveni una cu Cuvântul Mire, şi pentru a manifesta 
personal Cuvântul lui Dumnezeu promis pentru timpul nostru. Aceasta se întâmplă când noi rămânem în 
atmosfera corectă de închinare, de credinţă, pentru că atmosfera corectă aduce semne şi minuni şi putere 
printre oameni. 

d. Aceea că voia Lui să fie făcută în viaţa noastră, şi pentru scopul acesta sântem noi aici, intenţiile Lui, planul  
      Lui, să fie împlinit (Mat. 12: 50 / Mat 7: 21-23 / Luca 6: 46-49 / Ioan 6: 37-40 / 1Ioan 2: 17). Ţinta noastră  
      este să fim poziţional aşezaţi în voia lui Dumnezeu (Cuvântul)-(Filip3: 7-14 / Gal 4: 1-7). 

 
Cât de important este ca motivele şi obiectivele noastre să fie corecte şi să corespundă cu voia perfectă a lui 

Dumnezeu (Rom. 12: 1-3). Ele nu ar trebui să fie ca şi ale regelui David atunci când a dorit să ducă Chivotul din nou la 
Ierusalim. Motivul său a fost foarte bun, obiectuvul “la Ierusalim” a fost corect, dar calea aleasă de el era după oameni, nu 
după Cuvânt. Calea lui Dumnezeu trebuia consultată prin profetul din ţară, Nathan. Pentru că Chivotul trebuia dus pe 
umerii leviţilor, şi nu dusă pe un car nou tras de boi (1 Cronici cap.13). 
 Motivele şi obiectivele noastre trebuie să corespundă cu voia lui Dumnezeu – şi voia Lui este Cuvântul pentru 
această oră, care este puterea de înviere pentru noi prin Duhul Sfânt. Apoi (prin aceasta) Domnul a promis succesul, 
confirmarea Lui Divină, manifestările Lui Divine, Puterea, victoria, bucuria, semne şi minuni, şi gloria, slava. 
 De aceea, primul lucru pe care trebuie să-l facem, este să aflăm dacă este voia lui Dumnezeu să facem un anumit 
lucru. Duhul Sfânt, călăuzirea Lui, este întotdeauna în concordanţă cu Cuvântul lui Dumnezeu care este dat pentru zilele 
noastre, şi aceasta este voia lui Dumnezeu pentru noi, şi deasemenea obiectivul pentru care noi ne luptăm. Noi dorim să o 
facem, aşa cum noi sântem călăuziţi de Duhul lui Dumnezeu (Romani 8: 14). Şi credinţa este descoperirea voiei lui 
Dumnezeu  (Evrei 11: 1). 
 Apoi verificaţi-vă motivele de a face ceva. Când eu nu am egoism, şi eu ştiu că aceasta este voia lui Dumnezeu, şi 
eu fac aceasta ştiind că este voia lui Dumnezeu, El nu mă va părăsi niciodată şi nu va lăsa ca aceasta să eşueze vreodată.  
(Iosua 1: 8-9 şi  Evrei 13: 5-6). 
 Dar dacă aceasta este voia lui şi tu ai ceva motive egoiste legate de aceasta, atunci este doar la fel ca şi cum nu ar 
fi voia Lui, pentru că aceasta nu va merge. Dacă motivele şi obiectivele tale corespund cu voia lui Dumnezeu, totuşi, tu 
vei putea experimenta cu bucurie că, “dacă va zice cineva muntelui acestuia, ridică-te şi aruncă-te în mare, şi nu se va 
îndoi în inima lui, ci el doar va crede că acele lucruri care le-a cerut se vor face, el va avea ceea ce a cerut.”(Mr.11: 23-24) 
COMENTARIILE   FRATELUI  GERD 
 
Alte câteva citate ale Fr. Branham despre acest subiect: 
 

 Mă gândesc la părintele acestei naţiuni (America), care este Geoge Washington. Eu întotdeauna am avut mult 
respect pentru domnul Washington, pentru că el era un Creştin. Şi înainte de (lupta din) valea Forge, când el s-a rugat 
toată noaptea în zăpadă până când el a fost complect ud pînă la brâu, şi soldaţii lui, două treimi din ei nici măcar nu aveau 
pantofi în picioare… Ei aveau picioarele lor înfăşurate cu orice puteau ei înfăşura pe ele, şi vremea era sub zero (grade) şi 
râul îngheţase deasupra. 
 În noaptea aceea el s-a rugat până când el era ud până la brâu. El a avut o viziune de la Dumnezeu. Şi ziua 
următoare, el a fost foarte persistent. El a traversat râul indiferent de …. Gheaţa nu l-a împiedicat. Şi trei gloanţe de 
muschetă au fost trase prin haina lui, şi el a mers la victorie. De ce? El a fost persistent. El s-a rugat până când el a prins 
ceva de la Dumnezeu, şi a ştiut ce a zis Dumnezeu. Aceea este. El a putut să fie persistent până ce a obţinut (victoria). 
 Şi mai întâi, ţinta voastră este numai prin motivele şi obiectivele voastre. Motivele voastre trebuie să fie corecte şi 
obiectivele voastre trebuie să fie corecte. Dacă obiectivul este corect, şi motivul este greşit, atunci nu se va întâmpla. Voi 
trebuie să aveţi obiectivul corect şi motivul corect. Şi atunci puneţi-l sub călăuzirea Duhului Sfânt în inima voastră şi staţi 
cu aceasta. Dumnezeu îl va duce la împlinire. 



PERSEVERENTA --  VICTORIA.BC  SUNDAY_  62-0729 Par.  E-37 
 Când voi cereţi ceva lui Dumnezeu , voi trebuie să aveţi un motiv pentru aceasta. Este doar ca şi 
Scriptura la care eu mă refer adesea, “Dacă voi ziceţi acestui munte, Mută-te, şi nu vă îndoiţi, ci doar credeţi  
că ceea ce aţi spus se va întâmpla, voi puteţi avea ce aţi cerut”. Acum, aceasta este toată controlată de motive şi 
obiective, altfel nu se întâmplă. 
 Sânt mulţi dintre noi care fac multe greşeli, merg afară şi spun, “ acum, eu îţi voi arăta că eu am credinţă 
să fac aceasta”. Acum voi sânteţi greşiţi de la început. Dumnezeu nu v-a dat vouă daruri ca să vă jucaţi cu ele. 
După cum v-am spus mai devreme, El nu vă arată vouă vedenii doar ca să vă jucaţi cu ele. Aceea nu este ceva 
cu care să te joci, aceea este ceva sacru, sfânt. Doar folosiţi-le după cum Domnul vă va lăsa să o faceţi. Fiţi un 
prizoniear al Lui. Nu contează cât de mult vrei tu să spui acelui ins că el este greşit, şi ce (este) aceasta, aceea 
sau cealaltă, tu stai liniştit până când Dumnezeu zice în felul acela. Atunci, când Dumnezeu zice aşa, atunci tu 
poţi să mergi cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL! Până atunci, uită de el (lasă-l în pace).  

Şi atunci noi simţim că avem un drept să cerem ceva dacă obiectivul nostru este corect, şi apoi motivele 
noastre la aceea. 
AVERTISMENT APOI JUDECATA --  JEFF.IN  V-8 N-3  WEDNESDAY_  63-0724 Par   43 şi 50 
 
 Acum, când Isus a zis, “Dacă voi cereţi ceva de la Tatăl în Numele Meu, Eu voi face,” acum aceea este 
doar luată jos de pe umăr. “Eu o voi face.”(Ioan 14: 13-14 şi Ioan 16: 23-24). Acum, aceasta este cu condiţii: 
-dacă tu crezi când tu ceri. Acum, în Marcu 11: 22-24 noi aflăm că Isus a zis: “Dacă voi ziceţi acestui munte, 
Mută-te, şi nu vă îndoiţi, ci doar credeţi  că ceea ce aţi spus se va întâmpla, voi puteţi avea ce aţi cerut”. 
 Acum, voi nu puteţi să veniţi afară aici şi să spuneţi, “Munte, mişcă-te jos”. Voi trebuie să aveţi un 
motiv şi un obiectiv pentru aceasta. Vedeţi voi? Voi trebuie să aflaţi mai întâi dacă este voia lui Dumnezeu, şi 
apoi motivele şi obiectivele voiei lui Dumnezeu, şi apoi o vorbiţi, şi staţi acolo; ea va veni jos (se va întâmpla), 
dacă voi aveţi condiţiile corecte. Dar voi trebuie să aveţi condiţiile corecte. 
DUMNEZEU CARE NU SE SCHIMBA --  PHOENIX.AZ  SATURDAY_  62-0120 Par  E-26 
 
 Dumnezeu acţioneză astăzi doar în acelaş fel ca la început: 
El a luat acel mare haos de întuneric, pământul care era fără formă şi gol, şi l-a transformat într-o grădină a Edenului prin 
Cuvântul Său. Acesta este felul cum noi am fost transformaţi, prin Cuvântul lui Dumnezeu. Când Dumnezeu a zis, “Să fie 
lumină”, şi acea masă a creaţiei acolo afară a venit în jurul soarelui, şi a început să se învârtească, şi a devenit o grădină a 
Edenului, pentru că s-a supus Cuvântului lui Dumnezeu. Aceea a înplinit exact voia perfectă a lui Dumnezeu, pentru că 
aceea a transformat haosul în grădina Edenului prin Cuvântul lui Dumnezeu (Geneza 1). 
 Acum, pentru aceea sântem noi aici. Acesta este Mesajul meu, întotdeauna a fost aşa, el este Cuvântul lui 
Dumnezeu. Noi trebuie să ne ţinem de Aceea indiferent de ce se întâmplă cu celelalte lucruri. Întotdeauna voi staţi cu 
Cuvântul acela. Întotdeauna verificaţi-vă motivele şi obiectivele, dacă ele sânt în acord cu Cuvântul lui Dumnezeu. Dacă 
nu este, lăsaţi-o în pace. Vedeţi? Dar dacă aceea este cu Cuvântul lui Dumnezeu, şi se aliniază sus cu Cuvântul lui 
Dumnezeu, atunci voi ţineţi-vă de aceea. 
 Acum, Dumnezeu câteodată… Doar cum sânteţi voi grupul mic de aici în această dimineaţă, El nu lasă să se 
întâmple doar peste noapte; … Noi sântem aceia care ne grăbim (care luăm îngrabă). Dumnezeu nu este niciodată în 
grabă. El doar o spune, şi aceea se va întâmpla. Pentru că atunci când El spune ceva, aceea se va întâmpla. Ea doar se va 
întâmpla. El o lasă (să se întâmple) la timpul ei. 
PUTEREA  DE  TRANSFORMARE --  PRESCOTT.AZ  V-17 N-1  SUNDAY_  65-1031M   Par 49- 52 
 
Fratele Branham spune în continuare: 
 Eu nu sânt un predicator. Toţi ştiu asta. Eu nu sânt un predicator. Dar aceasta (slujba mea) este făcută într-o formă 
spirituală, de a observa lucrurile şi a vedea lucrurile în mişcare, şi prevestind oamenilor despre lucruri ce vor urma să se 
întâmple. Şi acesta este doar felul cum este construcţia mea. Eu nu pot face nimic referitor la aceasta, nu mai mult decât 
puteţi face voi la alcătuirea voastră. Dar Dumnezeu ne-a pus pe noi, pe fiecare, în Trup, ca să facem anumite lucruri. 
Şi eu urmăresc fiecare mică mişcare, fiecare obiectiv, fiecare motiv, pentru că fiecare este guvernat de un duh (spirit). 
 Această biserică a fost pusă aici pentru un scop. Acolo este un duh (spirit) în spatele acesteia. Cu siguranţă. Un 
spirit în spatele casei (căminului) voastre, în spatele fiecărei clădiri. În spatele fiecărui lucru este un spirit, un motiv, un 
obiectiv. Dacă această biserică a venit aici pentru a exalta sus ceva sistem omenesc sau ceva, atunci motivul ei nu este 
bun, dar dacă este pusă aici pentru a încerca să facă ceva pentru Împărăţia lui Dumnezeu, atunci, motivul şi obiectivul, 
amândouă, sânt corecte, dacă motivul este direcţionat în direcţia aceea. 
MARTURIE --  SHREVEPORT.LA  V-17 N-5  THURSDAY_  63-1128M  Par. 25-26  


